
Aan Burgemeester en wethouders van de Gemeente Hof van Twente                                                           

en                                                                                                                                                                 

Gemeenteraad van de Gemeente Hof van Twente

Per mail: griffie@hofvantwente.nl/info@hofvantwente.nl

 

Markelo, 9 maart 2023

Betreft: enquête Markelose direct omwonenden van plan industriële windturbines 

“Papenslagweg”

Geachte dames en heren,

Begin januari 2023 werden bewoners van Markelosebroek/Stokkumerbroek opgeschrikt door de 

plannen voor 3 mega industriële windturbines (280m) net over de grens met Lochem. De 

initiatiefnemers richten zich met name op de gemeente Lochem en haar inwoners. Volgens Lochem 

Energie zijn ze nodig om de “duurzaamheidsdoelen van de gemeente Lochem te halen”.  Het werd 

echter al snel duidelijk dat met name de inwoners van Markelosebroek/Stokkumerbroek te maken 

krijgen met enorme slagschaduw, geluidsoverlast, aantasting welzijn en welbevinden.          

Er komen bij omwonenden steeds meer vragen naar boven en er ontstaat steeds meer onrust. Reden 

om voor St. Slagkracht i.o., die zich in zet voor de omwonenden,  een enquête rond te laten gaan 

onder de direct omwonenden aan Markelose zijde. Voor de uitkomsten verwijzen wij u naar de 

bijlage. Helder is dat men de komst van deze megaturbines niet accepteert en er vele zorgen zijn 

over gezondheid en overlast, maar ook wat het breder gaat betekenen voor natuur, landschap en het 

dorp Markelo.

Tijdens de “roadshow omgevingsvisie” voor buurtschappen op 14 februari in Stokkum – die overigens 

met name in verband met zorgen over megaturbines zeer goed werd bezocht – werd duidelijk dat 

men landschappelijke waarden belangrijk vindt en er geen draagkracht is voor megaturbines. Op 

vragen hoe het zit als naburige gemeenten conflicterende omgevingsvisies hebben, kwamen geen 

antwoorden. Is er een “bufferzone” ? Welke afspraken zijn er tussen buurgemeenten als het gaat om 

het grensgebied ? Kan het zo zijn dat Lochem hiermee haar duurzaamheidsdoelen oplost, terwijl 

inwoners van Markelo de grootste lasten ervan ervaren ?

Tot nu toe heeft Hof van Twente steeds bij nieuwe ontwikkelingen in het gebied aangegeven dat  

landschappelijke waarde van het grootste belang was. Zo moesten nieuwe huizen “opgaan in het 

landschap”. Het kan zijn dat de gemeente Lochem hier heel anders over denkt: het is immers 

onmogelijk om 3 industriële megaturbines van 280 m hoog  op te laten gaan in het landschap. Laat 

de gemeente Hof van Twente haar inwoners dan in de kou staan of biedt zij haar inwoners 

bescherming ? Hoe zit het met de regels rondom afstemming betreffende de belangen van 

omwonenden als het gaat om bestuurlijke samenwerking in het kader van  de Wet Ruimtelijke 

Ordening en Besluit Ruimtelijke Ordening ?



Binnenkort zal St. Slagkracht i.o. een avond organiseren waarbij o.a. de uitkomsten van de enquête 

en informatie uit verschillende vakgebieden gedeeld zullen worden. Er zal een platform worden 

geboden aan mensen die erg bezorgd zijn over de mogelijke komst van de mega industriële 

windturbines.  Velen kregen tijdens de informatie-avond van Pure Energie geen duidelijke 

antwoorden op prangende vragen. Wel gaf één van de initiatiefnemers uit Lochem  tijdens een 

interview met radio Gelderland aan dat hij hoopte dat ”….. er een mooi verdienmodel aan zat”. 

Terug komend op de enquête: een respondent schreef in de vrije ruimte: “waar is de gemeente Hof 

van Twente ?” Die vraag leeft nu bij veel meer omwonenden. 

Met hartelijke groet,

namens St. Slagkracht i.o.                                                                                                                                        

R. Settels-Overmars  (2e voorzitter) 

St. Slagkracht i.o.                                                                                                                                                        

p/a Brikkenweg 6b                                                                                                                                                    

7475 RE MARKELO                                                                                                                                                     

mail: ramonaovermars@hotmail.com                                                                                                                    

/ tel. 06.36370802

Bijlage: enquête Markelose direct omwonenden plan Papenslagweg

mailto:ramonaovermars@hotmail.com

